Nº	Privacy Request	Примечания
1.		
	We use cookies for the proper operation of our website, collecting statistics, marketing and advertising purposes as well as remembering your settings and preferences. It will allow you to more conveniently use our website and view the advertisement you are interested in, and us — to analyze the statistics and make you attractive offers. To get more information about using cookies, please make aware of our Cookie Policy and Privacy Policy. If you agree with the use of cookies please, click "Accept cookies". If you don't agree with it, please click "Reject cookies". You're able to withdraw your consent at any time. By accepting cookies I confirm that I've made aware of Cookie Policy and Privacy Policy.	Размещается в виде баннера (сверху, снизу или посередине) при первом посещении любой страницы веб-сайта. В тексте уведомления должна содержаться ссылка на Privacy Policy и Cookie Policy (подчеркнуто слева). До момента нажатия кнопки «Согласен» куки не должны загружаться на устройство пользователя, за исключением самых необходимых для работы сайта. На баннере должна размещаться кнопка «Ассерт сookies», а рядом с ней неотмеченный чек-бокс с текстом «Ву accepting cookies I confirm confirm that I've made aware of the Cookie Policy and Privacy Policy". Пользователю должна быть предоставлена техническая возможность отозвать свое согласие на использование куки.
2.		

(FOR RESIDENTS OF THE EEA)

I confirm that I am at least 16 years old and have read the Privacy Policy and agree to the processing of my personal data solely for the purposes specified by **Privacy Policy.**

(FOR RESIDENTS OF THE REPUBLIC OF KOREA)

I confirm that I am at least 14 years old and have read the Privacy Policy and agree to the processing of my personal data solely for the purposes specified by **Privacy Policy.**

(FOR RESIDENTS OF OTHER REGIONS)

I confirm that I am at least 13 years old and have read the Privacy Policy and agree to the processing of my personal data solely for the purposes specified by **Privacy Policy**.

Указанный текст должен размещаться возле чек-бокса (или другого элемента, который позволяет сделать выбор). Галочка в чек-боксе не должна быть проставлена наперед.

В тексте уведомления должна содержаться ссылка на **Privacy Policy** (подчеркнуто слева).

Кнопка «подписаться» должна быть доступна только после отметки чекбокса.

3.

	I have read the <u>Privacy Policy</u> and agree to the processing of my personal data solely for provision of services to me.	Указанный текст должен размещаться возле чек-бокса (или другого элемента, который позволяет сделать выбор). Галочка в чек-боксе не должна быть проставлена наперед. В тексте уведомления должна содержаться ссылка на Privacy Policy (подчеркнуто слева). Кнопка «Далее» не должна быть доступна к нажатию до того момента, пока не будет проставлена галочка на чек-боксе.
4.	I also agree to the processing of my personal data in order to obtain interesting offers, information about discounts as well as other news. I'm aware that I can withdraw my consent at any time.	Указанный текст должен размещаться возле чек-бокса (или другого элемента, который позволяет сделать выбор). Галочка в чек-боксе не должна быть проставлена наперед. Кнопка «Далее» (не) может быть доступна к нажатию, если галочка не проставлена.
5.	Allow «IZX» to track your activity across other companies` apps and websites? Your data will be used to provide you with a better ads experience.	Размещается в виде баннера (сверху, снизу или посередине) при первом запуске приложения. На баннере должна размещаться кнопка «Ask App Not to Track», а также кнопка «Allow». Обе кнопки должны быть доступны к нажатию. В случае нажатие кнопки «Ask

App Not to Track» можно добавить ещё один банер «IZX»:
«Ads help support our project.
Tap «Allow» on the next screen to

Tap «Allow» on the next screen to give our advertising partners permission to show you personalized ads.

На баннере должна размещаться кнопка «Okay», которая повторяет первоначальный баннер.